
Protokół nr 53/23 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 25 stycznia 2023 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Franciszek Frohlke - Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Dobrzański - członek Komisji 

3. Andrzej Marach - członek Komisji 

4. Jan Król - członek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek komisji 

6. Krzysztof Szymanowicz - członek komisji 

Przewodniczący Komisji Franciszek Frohlke otworzył posiedzenie o godz. 13.15. 

Następnie dokonał sprawdzenia obecności, (załącznik nr 1 - lista obecności). 

Na początku Przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na 

zamianie punktu 1 z 2. 

Radni zaakceptowali zmieniony porządek obrad jednogłośnie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie informacji Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa Porządku Publicznego. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2023. 

3. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 

Kamila Jabłońska, Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego przedstawiła Informację 

Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

W roku 2022 odbyło się tylko jedno posiedzenie Komisji. Na spotkaniu omówiono 

następujące tematy: 



• ogólna informacja o sytuacji epidemicznej na terenie powiatu sępoleńskiego, 

• aktualna sytuacja dotycząca występowania ASF na terenie kraju oraz informacja 

dotycząca wystąpienia ogniska ptasiej grypy na terenie powiatu sępoleńskiego, 

• informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu sępoleńskiego 

za 8 miesięcy 2022 roku, 

• informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie powiatu sępoleńskiego 

za 8 miesięcy 2022 roku 

Na terenie powiatu sępoleńskiego w roku 2022 zdiagnozowano również ognisko ptasiej 

grypy, w wyniku czego wybito i żuty lizo wano przeszło 2 tys. sztuk ptactwa. 

Wstępny plan pracy Komisji Infrastruktury i Gospodarki omawiany był już na 

posiedzeniu Komisji w grudniu 2022 r. 

Franciszek Frohlke przedstawił ostateczny projekt planu pracy Komisji na 2023 rok. 

Członkowie Komisji zaopiniowali go jednogłośnie pozytywnie. 

W sprawach wniesionych Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w marcu br. 

na emeryturę przechodzi Powiatowa Lekarz Weterynarii pani Magdalena Czerkawska-

Tyborska. W związku z powyższym „Sprawozdanie z działalności Powiatowego Lekarza 

Weterynarii", które pierwotnie było zaplanowane na sesję w sierpniu zostanie 

przeniesione na sesję marcową. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz. 14.00. 

Ad.2. 

Ad.3. 


